



LIFE & VIVA BLACK AND WHITE



WEBSITE : www.reneka.com
MAIL : renea@renea.com
TEL : +33 (0) 388 494 050
3 rue Jean Marie Lehn, Rosheim, Alsace - FRANCE



BLACK SERIES



ABOUT BLACK SERIES OPTION

Retrouvez les gammes Viva et Life dans de nouveaux coloris grâce à l'option Black Series. Disponible en High Cup, ces nouvelles façades noires allient élégance et sobriété. Elles s'intégreront parfaitement dans vos espaces les plus modernes.

3 nouveaux choix de coloris :

BLACK AND WHITE : sûrement la plus élégante. Les chromes blancs qui accompagnent l'habillage lui donnent un air de robe de soirée.

BLACK : venue concurrencée l'élégance de la **BLACK AND WHITE**, elle s'est déshabillée de son blanc pour se revêtir de noir mat.

DARK EDITION* : sûrement la plus méchante. Avec ses détails rouges et ses chromes fumés noirs, à chaque café on croirait presque signer un pacte avec le diable.

*seulement disponible sur LIFE

Rediscover the Viva and Life ranges in new colours through the Black Series option. Available in High Cup, these new black fronts offer elegance and sobriety. They will integrate perfectly your most modern spaces.

3 new colors choices:

BLACK AND WHITE : probably the most elegant. The white chrome accents that decorate the outfit give it an evening gown look.

BLACK : in competition with the elegance of the **BLACK AND WHITE**, she undressed her white to wear new mat black panels.

DARK EDITION* : probably the meanest. With its red details and black smoky chrome, at every coffee you would almost think you were signing a pact with the devil.

*only available on LIFE



LIFE DARK EDITION



LIFE & VIVA BLACK AND WHITE

